
     

  
  

Samenvatting en afspraken van de vergadering dinsdag 8 oktober 2024. 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter,  Auke v.d. Kooi, Alexander Hendriks , Hilbrand de Jong,   
Martin Schaper, Johan Kootstra, Corrie Kool, Karla van Leersum 
Jappie Borger versl. 
Gasten :  Melissa van Lohuizen , Sietse van der Meer en Sjoukje Tjepkema 
beleidsmedewerkers. 
Afwezig met kennisgeving Rienk Bouma. 
 

 
1. Voorzitter Jelle Nutma  opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 
2. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

3. Ingekomen stukken of mededelingen, 
We zijn op de Sociale kaart van Achtkarspelen nu ook te vinden 
De email adressen van de verschillende dorpskranten zijn inmiddels ook bij Corrie 
binnen gekomen. 
De aanstaande veranderingen binnen de WIA uitkering heeft onze aandacht. 
 
Alexander vraagt of we  over het volgende na willen denken. Als iemand wegens 
omstandigheden eens een keer een vergadering mist, dat hij of zij toch de vergoeding 
kan ontvangen? De leden doen thuis ook wel het nodige leeswerk om zich op de 
vergadering voor te bereiden. We spreken in het DB hierover de eerstvolgende keer. In 
de volgende Adviesraadsvergadering komen we hierop terug. 

4. Het verslag van de vergadering van 17 september 2024 wordt onveranderd 
vastgesteld. 

 
5.  Preventie- en Handhavingsplan middelengebruik. 

Sietse van der Meer en Sjoukje Tjepkema praten ons bij middels een beknopte 
presentatie.  
Het actieplan zal vanaf 1 januari 2025 in principe in werking treden. 
Het hele plan is tot stand gekomen door samen te werken met verschillende 
ketenpartners zoals: VVN, GGD en KEARN. 
De doelstelling is om tot een gezamenlijke aanpak te komen met de verschillende 
gemeenten. 



Er zal niet alleen worden gekeken naar de jeugd maar ook de ouders zullen in het 
Handhavingsplan worden meegenomen.  
Zo zal er onder meer voorlichting komen richting ouders. Hierbij wordt de thuiszorg ook 
meegenomen.  
Ook verenigingen zullen in het Handhavingsplan worden meegenomen. 
Er zullen voor de jeugd o.a. alternatieve activiteiten aangeboden worden. Dit om 
verveling tegen te gaan. Richting sportverenigingen wordt in het eerste kwartaal gebruik 
gemaakt van zogenaamde “mystery guests” Dit vooral gericht op het handhaven van 
het schenken van alcohol aan minderjarigen. In eerste instantie zal bij een overtreding 
een gesprek worden aangegaan met de vereniging. In de LC van afgelopen donderdag is 
hier middels een artikel aandacht aan besteedt.  
 
 

6. Uitkomsten evaluatie cliënt- ervaringsonderzoek. 
Melissa heeft ons een sheet, met de voor de gemeente Achtkarspelen zeer positieve 
uitkomsten van het Cliëntenonderzoek gemaild. 
De respons op dit onderzoek was met 59% hoog. Hierdoor zijn de uitkomsten ook zeer 
betrouwbaar. 
Belangrijk is dat de kwaliteit van de ondersteuning goed is. 
Een actiepunt is om de ondersteuning nog beter onder de aandacht te brengen. 
Melissa geeft nog aan dat er geen financieel plafond is afgesproken voor de 
ondersteuning.  

 
7. Communicatie, website 

Zodra het actieplan middelengebruik in werking treedt kan dit op onze website 
geplaatst worden. 
Als er iets in de dorpen speelt , kunnen we dit als het bij de onze Adviesraad past 
plaatsen op de website of Facebook 

 
8. Rondvraag en sluiting 

Voor het jaarlijkse etentje vraagt Corrie of Hilbrand via de datumprikker iedereen wil 
uitnodigen.  
Op verzoek van Auke stuurt Corrie nog twee rapporten door naar ons. 
 Re-integratie dienstverlening in het kader van de Participatiewet en 
 Een verkenning van rechtsongelijkheid in het Sociaal Domein. 
 
 

9. De volgende vergadering is dinsdag 12 november  
 
 
Afspraken : 
• Johan, Corrie en Jelle zoeken een passend thema voor de federatie bijeenkomst van 

de dorpsbelangen. 
• Communicatie / website wordt vast agendapunt 
• Jelle, Jappie en Johan zullen kijken naar wat er o.a. van de notulen wel of niet 

geplaatst kan worden op onze sociale media kanalen. 


